



ORIGIN	GERMANY
GENRE	ALTERNATIVE ROCK / METAL
FORMAT	CD / LTD. BOXED VERSION WITH COMIC BOOK
RELEASE	07.05.2010
CATALOG#	PM006
DISTRIBUTION	SOULFOOD MUSIC (G/A/S) CODE 7 / PLASTICHEAD (UK) CYCLONE EMPIRE (WORLD)

TRACK LISTING

1. Macy's anthem
 2. no harm intended
 3. The both of me
 4. Chemical attraction
 5. Raum 18
 6. Disarray
 7. See you next sunday
 8. One mile ahead
 9. Who's the one
 10. Rearviewmirror
 11. Hate-Love
- Total playing time 53:35

MUSICIANS

VOCALS	Jennifer Kloos
GUITARS	Phil Hillen
GUITARS	Joey Siedl
BASS	Carsten Pinkle
DRUMS	Mike Müller

SHORT BIO

CHEENO was founded by live and studio musicians of "Autumnblaze", a band which released 6 CDs worldwide via Prophecy Productions / Soulfood and played four full tours throughout Europe (among others, with Oceansize, Antimatter, The Vision Bleak). Along with Jennie Kloos, an experienced vocal soloist who previously performed for various big projects (such as the Munich Symphonics – Circus meets Classic) and for different TV- and advertisement productions (including Star Search Germany, TUI and the "Deutsche Kinderkrebstiftung"), they formed their band in August 2005. CHEENO was born.

One month after the first rehearsal sessions, they joined their former label mates Klimt1918 (IT) on their tour through Germany and The Netherlands. By the end of 2005, CHEENO had already won several newcomer contests and at the beginning of 2006, the band published its first EP "try to rescue".

In 2006, CHEENO competed with 800 bands to be nominated for the "German Rock and Pop" award. The band got in effortlessly and was finally awarded "Best Alternative Act 2006" with their song "Silizium". In addition to explosive Rock shows, CHEENO started playing special unplugged sessions in 2007 that sold out completely.

In summer 2008, CHEENO signed a worldwide record deal with Prevision Music, a sub division of Supreme Chaos Records to release their first full length album "The Next Step Will Be The Hardest" which received overwhelming reviews. All shows that followed the record release back up the quality of the album. Also, the concurrent book release met the fans' approval.

At the end of 2009, CHEENO focused on writing songs for the successor "2 Face Macy" due out in Mai 2010 – once again with illustrations by Julie Keene who also finished the work for a comic book which will be released at the same time.

GOOD TO KNOW

- Alongside with the album a comic book illustrated by artwork artist Julie Keene will be published with the background story for "2 Face Macy".
- The album was recorded at SU2 studios by CHEENO guitarist Phil Hillen (who also recorded Powerwolf, The Vision Bleak, The Parachutes, Vendetta, Autumnblaze).
- Vocalist Jennifer Kloos also performed for "Konzerthaus" in Dortmund (Salto Vocale) and with the Munich Symphonics (Circus meets Classic)

GOOD TO KNOW

- | | |
|------|-----------------------------------|
| 2006 | Try To Rescue (EP) |
| 2008 | The Next Step Will Be The Hardest |
| 2010 | 2 Face Macy |

GUT ZU WISSEN

- Passend zum Album wird ein Comic im Stil des Album-Artworks veröffentlicht, der die Hintergrundgeschichte illustriert.
- Das Album wurde im SU2 Studio von Gitarrist Phil Hillen aufgenommen (u.a. Powerwolf, The Vision Bleak, The Parachutes, Vendetta, Autumnblaze)
- Frontfrau Jennifer Kloos sang u.a. schon am Konzerthaus in Dortmund (Salto Vocale) und mit den Münchner Symphonikern (Circus meets Classic)

WEB CONTACTS

WEB	cheeno.de
MYSPACE	myspace.com/cheenorock
MAIL	info@cheeno.de

KURZ INFO

CHEENO entstand aus den Live- und Studiomusikern der Band Autumnblaze, die über Prophecy Productions / Soulfood weltweit 6 CDs veröffentlicht, 4 Touren (u.a. mit Oceansize, Antimatter, The Vision Bleak) durch ganz Europa und mehrere große Festivals (Zillo, WGT,...) gespielt haben. Mit Jennie Kloos, die bereits in größeren Projekten (z.B. Solistin Konzerthaus Dortmund - Salto Vocale - oder mit den Münchner Symphonikern – Circus meets Classic) tat man sich im August 2005 zu CHEENO zusammen.

Knapp einen Monat nach der ersten gemeinsamen Probe supporten sie ihre früheren Labelkollegen aus Italien, „Klimt1918“ auf deren Tour durch Deutschland und Holland. Nachdem das Set aus selbst komponierten Songs enormen Anklang findet, beschließen CHEENO kurzerhand die 4-Song EP „Try To Rescue“ aufzunehmen, die Anfang 2006 veröffentlicht wird.

Ende 2006 werden sie für den Deutschen Rock- und Pop Preis aus 800 Bands nominiert und gewinnen im November souverän den 1.Preis in einer der drei Hauptkategorien „Best Alternative Act“ mit dem Titel „Silizium“. 2007 beginnt die Band, auch vereinzelt unplugged zu spielen. Diese raren Konzerte entwickeln sich zum absoluten Geheimtipp und sind mittlerweile so begehrte, dass sie umgehend ausverkauft sind.

Mitte 2008 unterzeichnen CHEENO bei Prevision Music, einem Sublabel von Supreme Chaos Records, um Ihr erstes volles Album „The Next Step Will Be The Hardest“ zu veröffentlichen, das überragende Kritiken erhält. Anschließende Konzerte untermauern die Qualität des Materials, aber auch das Album begleitende Buch findet großen Anklang.

Ende 2009 konzentrieren sich CHEENO auf das Songwriting des Nachfolgers „2FaceMacy“, das nun im Mai 2010 erscheinen soll - erneut gestaltet mit Illustrationen von Julie Keene, die passend zum Album ein Comic Buch fertig gestellt hat, das ebenfalls mit dem Album erscheint.